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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: Overheveling van bepaalde subsidies van de VGC naar de GGC 

___________________________________________________________________________ 

 

Mevrouw de collegevoorzitter, 

 

Enige tijd terug werd zowel binnen de VGC als binnen de GGC en de Cocof de 

evenwichtsoefening gemaakt om te bekijken welke instellingen, bevoegdheden en/of subsidies 

overgeheveld of ingekanteld zouden kunnen worden van het ene naar het andere assemblee. 

 

Wat die overheveling van de VGC richting de GGC betreft, ging het om de overschakeling van 

meer dan 2,15 miljoen euro aan subsidies richting (Nederlandstalige) organisaties die op die 

manier ‘een verhoging van de toegankelijkheid, meer coherentie en minder versnippering’ 

moesten bewerkstelligen. Het gaat hierbij dan om organisaties of verenigingen zoals JES, 

D’BROEJ, Medimmigrant, Lhiving en vele anderen. 

 

Die omschakeling ging op 1 januari 2023 van start en zou op die manier ook meer dan 1,7 

miljoen euro aan middelen vrijmaken bij de VGC. Eind 2022 hadden we daaromtrent overigens 

nog een boeiend debat hier in de Raad, dankzij de vraag die collega Rochette toen had 

ingediend. U gaf toen als centrale boodschap mee dat deze overdracht wel vlot zou verlopen en 

dat we ons niet al te veel zorgen dienden te maken. 

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel: 

 

 Kan u het succes van deze overheveling van de desbetreffende subsidies van de VGC 

naar de GGC duiden? Hebt u contact gehad met de GGC om na te gaan of deze 

overdracht vlot verlopen is en of alle subsidies inmiddels werden vastgelegd en 

uitgekeerd? Hebt u contact gehad met de desbetreffende organisaties en verenigingen 

om na te gaan of zij hun subsidies effectief reeds ontvangen hebben? 

 Op welke manier worden de betrokken organisaties en verenigingen nog ondersteund 

door de VGC? Op welke manier wordt geëvalueerd of die ‘verhoging van de 

toegankelijkheid’ effectief gerealiseerd wordt nu de desbetreffende subsidies 

overgenomen werden door de GGC? 

 Heeft het College reeds onderzocht of er ook andere subsidies overgeheveld zouden 

worden richting de GGC? Zo ja, kan u nader toelichten om welke subsidies het gaat en 

omwille van welke criteria of redenen deze overgeheveld zouden worden? Welk 

tijdspad voorziet u hiertoe? 

 Kan u in het bijzonder nader toelichten op welke manier de vrijgekomen middelen 

waarvan sprake ingezet en verdeeld worden? Welke bijkomende middelen zouden er 

nog kunnen vrijkomen indien deze oefening verdergezet zou worden? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 

Bianca Debaets 

 

 


